
 

Verslag vergadering Tiens Netwerk Milieu (TNM) 

Donderdag 7 november 2024 

 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

Aanwezige stemgerechtigde leden: Tom Van Elst, Annemie Van Aerschot, Roger 

Wouters, Roel Bouduin, Alexander Vandermeulen, Chris Stryckmans, Nancy Vogels 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: John Vankeijenberg, Bart Maes, Els 

Moyens, Berty Goudriaan 

Verontschuldigde stemgerechtigde leden: Marcel Jonckers, Isabelle Meerkens, 

Ingrid De Tandt, Filip Bolleire, Chris Stryckmans 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Peter Claessens 
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1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van 5 september wordt goedgekeurd. Berty zal het op de website 

van de stad plaatsen. 

 

Het evaluatieverslag van de afgelopen 6 jaar gemeentebestuur werd door Tom 

naar de pers rondgestuurd. Berty zal het ook nog op de website van de stad 

zetten. 

2. Nieuw bestuur in Tienen 

Op de speciale gemeenteraad van 5 december wordt het nieuwe stadsbestuur 
geïnstalleerd. De vanavond aanwezige politieke vertegenwoordigers 
verontschuldigen zich nu al omdat ze dan niet aanwezig kunnen zijn op de 
vergadering van het Netwerk Milieu. 
 
Bij het aantreden van een nieuw stadsbestuur is het de gewoonte dat het 
dagelijks bestuur van het Netwerk Milieu opnieuw wordt bevestigd (al dan niet 
na wijziging van de samenstelling). Alle plaatsen komen dan in principe vrij. 
Tom stuurt nog een mail rond naar alle leden met de vraag wie zich kandidaat 
wil stellen voor de verschillende functies: voorzitter (nu: Tom), ondervoorzitter 
(nu: Marc), secretaris (nu: Berty) en penningmeester (nu John). John wil wel 



penningmeester blijven. We hebben nog even tijd en komen hier de volgende 
vergadering op terug. 
 
Voor de vergadering + nieuwjaarsreceptie zullen dan de nieuwe schepenen 
(Liesbet Vannes en Nele Daenen) worden uitgenodigd. Tegen die tijd zouden 
we ook duidelijkheid moeten hebben over wie de (nieuwe) vertegenwoordigers 
van de politieke partijen voor het Netwerk Milieu zullen zijn; zij worden 
uiteraard ook uitgenodigd. 
 
Er kan dan van gedachten worden gewisseld over de wederzijdse 
verwachtingen, van het Netwerk naar het nieuwe bestuur en omgekeerd. Wat 
nu wel al duidelijk is, is dat het nieuwe bestuur sterk de nadruk legt op 
burgerparticipatie. 
 

3. Wensen voor werking Netwerk  
De komende bestuursperiode willen we als Netwerk graag meer focussen op 

participatie aan het bestuur. 

We zouden bijvoorbeeld weer beter de omgevingsvergunningsaanvragen willen 

opvolgen en indien nodig bespreken en adviseren. Hoe pakken we dat aan? 

Hoe ziet het nieuwe bestuur onze rol daarin? 

Er wordt ook gevraagd om een betere terugkoppeling vanuit de GECORO 

(gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening). We hebben een effectief 

en een plaatsvervangend afgevaardigde, namelijk Ingrid en Nancy. Zij zouden 

telkens verslag kunnen uitbrengen over wat daar is besproken. 

4. Trage wegen 
Hoe staat het met de inventarisatie van de trage wegen? Gisteravond was 

daarover een infoavond; Bart en John waren daarop aanwezig. Ongeveer 75 % 

van de trage wegen in Tienen is nog bruikbaar; dat is blijkbaar veel in 

vergelijking met heel wat andere gemeenten. Er wordt ook gekeken naar hoe 

verschillende trage wegen met elkaar kunnen worden verbonden. Er zijn al op 

heel wat plaatsen nieuwe naambordjes geplaatst (zie ook Nieuwe naam voor 

vijftien trage wegen - Stad Tienen). John en Bart volgend dit verder voor ons op. 

5. Infoavond ECoOB 
De infoavond van ECoOB over het project Zonnebouwers 

(https://www.tienen.be/samenwerking-met-ecoob) op 30/10 in Kumtich was een 

succes: er waren 25 aanwezigen. We vinden het een goed idee om dit nog 

eens te herhalen in Tienen; we kunnen dit dan samen met de Klimaatalliantie 

Tienen (KAT) organiseren. Dat zal iets zijn voor het vroege voorjaar van 2025. 

Berty bespreekt dit met de KAT en koppelt terug. 

6. Varia 

• Opmerking over extensief maaibeheer (zie vorig verslag): Berty heeft dit 
doorgegeven aan de collega’s, maar nog geen reactie ontvangen. 
Aansluitend: hoe staat het met de beheersplannen voor de 3 Tumuli, het 
Stadspark, de Viander …? Werkpunten voor de nieuwe bestuursperiode! 

https://www.tienen.be/nieuwe-naam-voor-vijftien-trage-wegen
https://www.tienen.be/nieuwe-naam-voor-vijftien-trage-wegen
https://www.tienen.be/samenwerking-met-ecoob


• Tom volgt namens ons de vergaderingen op die door de vliegclubs uit 
Goetsenhoven op regelmatige basis worden georganiseerd voor de 
bewoners. Dat heeft veel verbeterd op het vlak van wederzijds respect 
en begrip. De ULM Goetsenhoven heeft aangegeven dat ze 
waarschijnlijk over een tijd niet meer voldoende hebben met het aantal 
toegelaten vluchten. Dan zullen ze een nieuwe vergunning moeten 
aanvragen. Vraag: wat betekent de ontwikkeling van de Tiense 
Watervelden voor de vliegclubs? We blijven dit opvolgen. 

• Er is een melding geweest van lichtvervuiling aan het bedrijf Marma op 
het Industriepark. Tom, Annemie en John zullen daar ’s nachts eens 
gaan kijken. Wordt vervolgd. 

• Er is sprake van dat Natuurpunt de Big Jump niet meer zou organiseren. 
Zou dat iets zijn voor het Netwerk Milieu? En zouden we dat volgend jaar 
niet aan ’t Schip kunnen doen? John zoekt het een en ander uit voor 
volgende vergadering. 

• Tom stuurt vanaf 2025 telkens 2 weken op voorhand de vraag naar 
agendapunten rond. 1 week voor de vergadering stuurt hij dan de 
uitnodiging met agenda door. 

• In januari houden we geen vergadering, op 6 februari is het dan 
vergadering + nieuwjaarsreceptie in De Gors. John legt dit al vast en 
zorgt voor cava. De aanwezigen zorgen allemaal voor iets lekkers (maar 
niet te veel!). 

• In de Ranshovenstraat ter hoogte van Lebegge is er erg veel 
overhangende begroeiing langs beide kanten van de straat, waardoor 
het voor landbouwers vaak erg moeilijk of zelfs onmogelijk is om daar te 
passeren met hun machines. Tip: dit soort zaken kunnen worden gemeld 
via Melding - Stad Tienen of meldpunt@tienen.be of 
www.meldpuntwegen.be  

 
 

Verslaggeving: Berty Goudriaan 

 

BELANGRIJK 

De volgende vergadering vindt plaats op 5 december 2024 (VTC lokaal 1). 

Data voor 2025: 6 februari (De Gors), 6 maart (VTC lokaal 1), 3 april (VTC lokaal 1), 8 

mei (VTC lokaal 1), 5 juni (VTC lokaal 1), 4 september (VTC lokaal 1), 2 oktober (VTC 

lokaal 1), 6 november (VTC lokaal 1), 4 december (VTC lokaal 1). 

 

https://www.tienen.be/melding
mailto:meldpunt@tienen.be
http://www.meldpuntwegen.be/

